
 

                                                  Odense, den 6.december 2021 
Afbud: Rie A.   
 

Referat skolebestyrelsesmøde – mandag den. 6. december 2021 

 
 

1.  Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Referatet er godkendt 

   
2.  Brug af billeder på Skoleporten, fra 2008     

Morten fremlagde udkastet til Skt. Klemensskolens og Odense Kommunes billeddelings-politik for AULA og 
Skoleporten. 
Billeddelingspolitikken er godkendt af skolebestyrelsen for en periode på to år. Det vil sige, den tages op til 
revurdering dec. 2023. 
 
Forældre kan pt. oprette mapper med fotos på AULA, som kan deles med alle børn og forældre. Skolen skal 
ændre i disse tilladelser, så kun personale kan oprette billedmapper på AULA.  

 

 
 

3.  Covid-19 – senest    
Morten orienterede om de seneste Corona retningslinjer, samt hvordan coronaen har indflydelse på  
skolehverdagen for både børn og medarbejdere.  
Skolebestyrelsen melder ind, at der er behov for at alle teams orienterer forældre og elever om, hvilke opgaver der 
kan arbejdes med, når børnene er hjemme grundet Coronasmitte. 
Der er kort tid til Covid-19 testning på skolerne. På Skt. Klemensskolen er meget pres på i forhold til at få testet ca. 
180 børn på 2 timer. 

      

4.  Kort nyt:      

Flyt SB-mødet den 10. marts 2022 til ny dato 
Skolebestyrelsesmødet flyttes til d. 9. marts 2022 
Personalenyt 
Der er kommet en opsigelse fra en lærer 
Der bliver slået stillinger op til ForårsSFO 

 

5.  Evt. 
 Forældre får ikke altid besked, når der starter eller stopper elever i klasserne. 

Husk, de kommende punkter, der står skrevet i referatet skal videreføres til dagsordenen for kommende 
skolebestyrelsesmøder.  

  
 
Punkter der er i proces: 
Elever i bad i gymnastik, Samarbejde med kontaktforældre (Niels og Morten),  
    
Punkter til kommende møder:  
Status på brug af bevægelse i undervisningen på Skt. Klemensskolen, Værdiregelsæt fra 2011, 
Principper for åben skole, ny 
Skolens kostpolitik (forespørgsel fra udskolingen) + Brev fra Britta Riisom (Rie skriver til Britta at punktet kommer på et senere SBmøde) 
 
 
 
 
 

 

 


